
PROTOKÓŁ 

z obrad XV Sesji Gminy Radziejów 

z dnia 30 marca 2017 roku 

 

 

Rozpoczęcie obrad godz. 1105 

W obradach udział wzięli: 

-Radni, 

-Sołtysi, 

-Wójt, Skarbnik, Sekretarz Gminy, 

-Radca Prawny, 

-Kierownik GOPS, 

-Dyrektor GOK, 

-Dyrektorzy szkół, 

-Pracownicy obsługujący sesję. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski dokonał otwarcia XV 

Sesji Rady Gminy Radziejów, powitał wszystkich obecnych, poinformował                          

o możliwości wglądu do protokołu z poprzedniej sesji, następnie przedstawił 

proponowany porządek obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

I. Sprawy organizacyjne: 

1) otwarcie obrad sesji i stwierdzenie quorum, 

2) przyjęcie porządku obrad i wybór sekretarza sesji, 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

II. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Radziejowie za 2016 rok. 

1) dyskusja oraz przyjęcie sprawozdania. 

 

III. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) przyjęcia Regulaminu określającego zasady finansowania zadań z 
zakresu usuwania i utylizacji wyrobów zawierających azbest z terenu 
Gminy Radziejów, 

2) wniosku dotyczącego zmiany nazwy miejscowości Wąsewo na 
terenie gminy Radziejów, 

3) skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Radziejowie, 



4) rozpatrzenia stanowiska związku zawodowego dotyczącego 
zaopiniowania Uchwały Nr XIV/147/2017 Rady Gminy Radziejów w 
sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i 
gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 

4) dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum na terenie 
gminy Radziejów do nowego ustroju szkolnego, 

5) określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 
rekrutacyjnego do publicznego przedszkola i oddziałów 
przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Radziejów, 

6) określenia kryteriów naboru do klas pierwszych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Radziejów dla kandydatów 

zamieszkałych poza obwodami tych szkół oraz określenia 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów, 

7) sprzeciwu wobec zapowiadanych zmian prawa samorządowego w 
Polsce, 

8) przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Radziejów na lata                       
2016 – 2023, 

9) współdziałania z Gminą Miasto Radziejów w wykonaniu zadania 
publicznego polegającego na budowie ścieżki pieszo-rowerowej 
wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 266 Bieganowo-Radziejów, 

10) uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radziejów w 

roku 2017, 

11) wyrażenia/nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 

gminy środków stanowiących fundusz sołecki, 

12) przyznania dotacji z budżetu gminy na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków, 

13) przyznania dotacji z budżetu gminy na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków 

14) zmian w budżecie, 

15) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radziejów. 

 

IV. Składanie wniosków i interpelacji. 

V. Wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad I. Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski stwierdził, że                     

w chwili otwarcia Sesji na stan 15 radnych obecnych było 13, w związku z tym 

Sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.  

 



Przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Sekretarz Arleta Brochocka-Śliwiak wystąpiła z wnioskiem o wycofanie z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia stanowiska związku zawodowego 

dotyczącego zaopiniowania Uchwały Nr XIV/147/2017 Rady Gminy Radziejów w 

sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego, ponieważ w tej sprawie wystąpił akcept milczący. 

 

Porządek obrad z zaproponowaną zmianą został przyjęty jednogłośnie. 
 
Sekretarzem Sesji został wybrany radny Krzysztof Nowowiejski 13 głosami. 

 

Ad. II) Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                       

w Radziejowie za 2016 rok oraz sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodziny za rok 2016 przedstawiła kierownik GOPS Elżbieta Radzimska. 

(szczegółowe dane stanowią załączniki do protokołu) 

 

Ad. III, 1) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego zasady 

finansowania zadań z zakresu usuwania i utylizacji wyrobów zawierających azbest 

z terenu Gminy Radziejów odczytał Wiceprzewodniczący Marian Bandyszewski. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 13 radnych obecnych na sesji. 

 

Ad. III, 2) Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego zmiany nazwy 

miejscowości Wąsewo na terenie gminy Radziejów odczytał Wiceprzewodniczący 

Błażej Patyk. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 13 radnych obecnych na sesji. 

 

Ad. III, 3) Projekt uchwały w sprawie skargi na działalność Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Radziejowie odczytał Wiceprzewodniczący Marian 

Bandyszewski. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 13 radnych obecnych na sesji. 

 

Ad. III, 4) Projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych                    

i gimnazjum na terenie gminy Radziejów do nowego ustroju szkolnego odczytał 

Wiceprzewodniczący Marian Bandyszewski. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 13 radnych obecnych na sesji. 

 



Ad. III, 5) Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na 

drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznego przedszkola i 

oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Radziejów odczytał Wiceprzewodniczący Błażej Patyk. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 13 radnych obecnych na sesji. 

 

Ad. III, 6) Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do klas 

pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Radziejów dla 

kandydatów zamieszkałych poza obwodami tych szkół oraz określenia 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów odczytał 

Wiceprzewodniczący Marian Bandyszewski. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 13 radnych obecnych na sesji. 

 

Ad. III, 7) Projekt uchwały w sprawie sprzeciwu wobec zapowiadanych zmian 

prawa samorządowego w Polsce odczytał Wiceprzewodniczący Błażej Patyk. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 14 radnych obecnych na sesji. (do obrad 

dołączył radny Mirosław Kołodziejczyk) 

 

Ad. III, 8) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji 

Gminy Radziejów na lata 2016 – 2023 odczytał Wiceprzewodniczący Marian 

Bandyszewski. 

 

Radny Krzysztof Nowowiejski, zaznaczył, że ze względu na długie procedury 

pozyskania środków unijnych, istnieje możliwość, że w tym roku nie będą 

wykonywane żadne prace. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 14 radnych obecnych na sesji. 

 

Ad. III, 9) Projekt uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Miasto Radziejów w 

wykonaniu zadania publicznego polegającego na budowie ścieżki pieszo-

rowerowej wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 266 Bieganowo-Radziejów odczytał 

Wiceprzewodniczący Błażej Patyk. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 14 radnych obecnych na sesji. 

 

1240 ogłoszenie przerwy 

1250 wznowienie obrad 



Ad. III, 10) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Radziejów w roku 2017 odczytał Wiceprzewodniczący Marian 

Bandyszewski. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 14 radnych obecnych na sesji. 

 

Ad. III, 11) Projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w 

budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki odczytał 

Wiceprzewodniczący Błażej Patyk. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 14 radnych obecnych na sesji. 

 

Ad. III, 12) Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji z budżetu gminy na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków odczytał Wiceprzewodniczący Marian 

Bandyszewski. 

 

Radny Władysław Śniadecki zaznaczył, że są jeszcze 2 parafie Byczyna oraz 

Witowo aby wszystkich równo dofinansować. 

 

Wiceprzewodniczący Marian Bandyszewski dodał, że te parafie nie złożyły 

wniosków o dofinansowanie. 

 

Uchwała została podjęta przy 14 radnych obecnych na sesji przy jednym głosie 

wstrzymującym się. 

 

Ad. III, 13) Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji z budżetu gminy na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków odczytał Wiceprzewodniczący Błażej Patyk. 

 

Uchwała została podjęta przy 14 radnych obecnych na sesji przy jednym głosie 

wstrzymującym się. 

 

Ad. III, 14) Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XII/135/2016 w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Radziejów na 2017 rok odczytał Wiceprzewodniczący 

Marian Bandyszewski. 

 

Radny Krzysztof Nowowiejski zaznaczył, że jeśli będą dodatkowe środki aby 

przeznaczyć na remont większej ilości dróg. Dodał, że zwiększono środki na 



budowę bazy SOTG w Biskupicach oraz prawdopodobnie z budżetu gminy trzeba 

będzie dołożyć 60%. Zaproponował aby inwestycje rozpocząć w tym roku                          

a zakończyć w przyszłym. 

 

Radny Władysław Śniadecki zaproponował aby 200 tys., które została w zeszłym 

roku z dróg przeznaczyć na remonty dróg w tym roku. 

 

Skarbnik dodała, że nawet jeśli środki zostały to rok budżetowy się skończył i tych 

środków nie ma. 

 

Radny Krzysztof Nowowiejski zaznaczył, że z nadwyżki budżetu są spłacane 

pożyczki oraz kredyty. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 14 radnych obecnych na sesji. 

 

Ad. III, 15) Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Radziejów na lata 2017-2028 odczytał Wiceprzewodniczący Błażej Patyk. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 14 radnych obecnych na sesji. 

 

Ad. IV, V) Radny Krzysztof Nowowiejski zaproponował aby na drogi zakupić 

kruszony kamień polny, który jest tańszy. Zastosować go na drogi dojazdowe do 

pól gdzie występują dziury. Poinformował, że niektóre odcinki dróg są w bardzo 

złym stanie i aby zacząć już ich remont dopóki nie porobią się większe ubytki. 

 

Mecenas ostrzegł zebranych, że w związku z panującą ptasią grypą fałszywi 

lekarze weterynarii nakładają na mieszkańców kary pieniężne za wypuszczanie 

kur. 

 

Ogólna dyskusja na temat panującej na terenie gminy ptasiej grypy. 

 

Radna Małgorzata Lewandowska poruszyła temat pomocy finansowej ze strony 

gminy dla wsparcia działalności sołtysów np. dzień dziecka w sołectwie, choinkę. 

 

Wójt dodał, że kultura jest potrzebna. Funduszu sołeckiego nie można przeznaczać 

na tego typu przedsięwzięcia. Poinformował, że jeśli sołectwa organizują imprezy                  

i maja uzasadnione potrzeby to powinni zgłosić się do dyrektora GOK i on wtedy 

uwzględni to w swoim budżecie na następny rok. 

 

  



 

Ad. VI) W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Sesji Wiceprzewodniczący 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XV Sesji Rady Gminy Radziejów. 

Zakończenie obrad Sesji 1330 

 

 

Protokołowała       Sekretarz Sesji 

 

Paulina Świderska                        Krzysztof Nowowiejski 

 

 

 

 

 


